

Title (en)
HAIR CURLER.

Title (de)
LOCKENWICKLER.

Title (fr)
BIGOUDI.

Publication
EP 0444077 A1 19910904 (DE)

Application
EP 89912615 A 19891117

Priority
AT 282188 A 19881117

Abstract (en)
[origin: WO9005468A1] A hair curler (1) has an essentially cylindrical winding body (3), preferably a hollow cylinder, possibly provided with perforations (2), with flanges (4) in the region of both ends. Regularly spaced holes (5) which run parallel to the axis of the winding body (3) are provided on the flanges (4). The holes (5) of the two flanges (4) are mutually coaxial and at least one rod (6) can be inserted into the holes. To allow strands of hair to be wound in sections in alternating winding directions on the winding body, the holes (5) extend to the outer circumference of the winding body (3) and are open-edged in the region of the outer surface shell of the flange (4). The open width of these openings (7) is slightly less than the diameter of the holes (5), which is equal to the diameter of the rods (6).

Abstract (fr)
Un bigoudi (1) comporte un élément d'enroulement sensiblement cylindrique, de préférence un cylindre creux, éventuellement pourvu de perforations (2), avec des rebords (4) dans la région des deux extrémités. Des trous (5) régulièrement espacés qui s'étendent parallèlement à l'axe de l'élément d'enroulement (3) sont ménagés sur les rebords (4). Les trous (5) des deux rebords (4) sont mutuellement coaxiaux et au moins une tige (6) peut y être introduite. Pour permettre l'enroulement de mèches de cheveux par section dans des sens d'enroulement alternés sur l'élément d'enroulement, les trous (5) s'étendent jusqu'à la circonference extérieure de l'élément d'enroulement (3) et sont à bord ouvert dans la région de l'enveloppe extérieure du rebord (4). Le diamètre intérieur de ces ouvertures (7) est légèrement inférieur au diamètre des trous (5), lequel est égal au diamètre des tiges (6).

IPC 1-7
A45D 2/14; A45D 6/14

IPC 8 full level
A45D 2/12 (2006.01); **A45D 2/14** (2006.01); **A45D 6/14** (2006.01)

CPC (source: EP US)
A45D 2/122 (2013.01 - EP US); **A45D 2/148** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)
See references of WO 9005468A1

Designated contracting state (EPC)
BE CH DE ES FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
WO 9005468 A1 19900531; AT 391595 B 19901025; AT A282188 A 19900515; CA 2003094 A1 19900517; DE 58906056 D1 19931202;
EP 0444077 A1 19910904; EP 0444077 B1 19931027; ES 2047156 T3 19940216; JP H04500470 A 19920130; JP H0675525 B2 19940928;
US 5186188 A 19930216

DOCDB simple family (application)
AT 8900104 W 19891117; AT 282188 A 19881117; CA 2003094 A 19891116; DE 58906056 T 19891117; EP 89912615 A 19891117;
ES 89912615 T 19891117; JP 51161489 A 19891117; US 65930491 A 19910514